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Årsberetning for 2021 

Styret 
Styret hadde  7  styremøter i 2021. I tillegg hadde vi 2 arbeidsmøter, ett i forkant av 
årsmøtet for å forberede vedtektsendringer og ett møte for å bidra til kommunenes 
oppdatering av sommer og vinterkart i vårt område. 

Styret har i denne siste perioden bestått av: 

Leder: Knut Olav Furuseth 

Nestleder: Ingolf Lundberg 

Kasserer: Guri Hafsten Aalerud/ Kaja Grønning (fra årsmøtet i september) 

Sekretær: Astrid Løken Nordgård 

Styremedlem: Roy Andersen( frem til årsmøtet i september) 

                               Guri Hafsten Aalerud (styremedlem fra årsmøtet i september)

Varamedlem: Espen Endal 

Valgkomite: Årsmøtet i 2020 bestemte at det sittende styret skulle fungere  
som valgkomite for årsmøtet 2021 

Revisor: Valg av revisor ble glemt på siste årsmøtet. I ettertid har Heidi 
                               Brastad blitt spurt og sagt seg villig til å ta den jobben denne
                               gangen.

Organisasjon 

Grytelva hytteforening har org.nr. 991 309 896. Foreningen er medlem av Norges 
Hytteforbund.  

Hytteforeningen har Vipps nr. 122783 

Hytteforeningen har egen hjemmeside:  www.grytelvahytteforening.no. Hjemmesiden 
skal primært formidle informasjon fra styret, og oppdateres løpende. Styrereferater er 
tilgjengelig på hjemmesiden. I tillegg har foreningen en egen Facebookgruppe, der 

__________________________________________________________________________________________________________ 

Grytelva Hy.eforening, orgno: 991 309 896 C/O Knut Olav Furuseth, Biskop Heuchs vei 38 B, 0871 Oslo

http://www.grytelvahytteforening.no


2

medlemmer og andre interessenter kan ha en mer uformell kommunikasjon om 
nyttige saker for både medlemmer og ikke medlemmer blir tatt opp. 

Medlemmer: 

Foreningen har pr. 1.1.2021 54 betalende medlemmer. Det er stort potensiale for 
flere medlemmer, da det er ca.130 hytter i langs Grytelvassdraget  

Styret ønsker å styrke arbeidet med å få flere medlemmer til foreningen. Økt 
medlemstall er viktig for å sikre finansieringen av foreningens aktiviteter.  

Styret har i siste periode arbeidet med disse sakene: 

Oppgave/	
aktivitet

Løsning/	
forklaring

Status

Skiløype	1:	
Rundløypa	fra	
Traaenvasslia/	
Lågfeltet	v/	P-Plass	
Grunntjenn	Nord.		
Med	forbindelse	til	
Gaulen/	SletteBjell

Kjøres	med	scooter	
av	Tonby	som	
tidligere	iht.	avtale.

På grunn av snømangel kom 
han sent igang. Videre utover 
vinteren fungerte det bra.

Skiløype	2:	
Øgnevassløypa

Kjøres	med	scooter	
av	Tonby	som	
tidligere,	iht.	avtale.

Ut	fra	vinterens	krevende	
forhold	med	mye	trefall	
mener	vi	at	oppgaven	er	
tilfredsstillende	utført.	
utført.	Dessverre	var	det	av	
samme	grunn	ikke	mulig	å	
kjøre	nedre	del.

Søknad	om	tilskudd	
fra	Sigdal	kommune	til	
løypekjøring

Vi søkte om 20000.- og ble 
innvilget 10.000.-

STIER:
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Søknad	sendt	
30.11.2020	til	
Trillemarka-
RollagsBjell	
naturreservat	om	
skilting/merking	av	
sommerstid	til	
SletteBjell,	over	Gaulen.	
	

Tiltaket ble godkjent 
som sak 7/2021 
mars-21 
Tiltaket er også 
godkjent av de 3 
berørte grunneiere.

	Feltarbeidet ble utført 
sommer  av 2  unge, spreke 
hytte - og friluftsentusiaster-
takk for flott jobb!  
I følge facebook hadde mange 
glede av den isommer.

Grunntjenn	rundt-
stien

Her må det ryddes 
jevnlig.  
Utraste områder i 
nordenden er 
problematiske og 
tildels 
ufremkommelig.

Styret gjorde flere befaringer, 
utover sommeren; også med 
tømrer/snekker fra  
hytteområdet. 
Ny gangbro ble bygget på 
dugnad  (3 personer) i 
oktober. 
Den ble flott!

Søknad til Sigdal 
Kommune om refusjon 
av faktiske utgifter 

Hytteforeningen fikk 
refundert hele beløpet-
kr 6684,-

Skispor-løype ved 
Gudbrandseterfjell- 
Følger  skiltet 
scooterspor opp til  
myrene (500m?) før 
man tar til høyre - 
kanskje i andres 
skispor..? 
Kommer ned lenger 
bort på scooterløypa. 
Eller omvendt

Fin,kort rundløype  
innenfor 
verneområdet. Ofte 
vanlige skispor her. 
Også kalt Solrunden 
og Engen-løypa

Styret har hengt opp noen 
enkle røde brikker i trærne 
som viser vei dersom skispor 
mangler . 

En del brikker er blåst bort/
falt ned i.l.a.vinteren. Noen 
funnet igjen og hengt opp i 
sommer, men flere skal på 
plass til vinteren. 

Oppgave/	
aktivitet

Løsning/	
forklaring

Status
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Samarbeide med 
Rollagsfjell sti-og 
løypelag

Forvatningsstyret 
ønsker at vi som 
hytteforening 
samarbeider med 
Rollag sti-og løypelag

Styret arbeider aktivt for å få 
til løypetraseer som knytter 
oss til deres godt utbygde 
løypenett mot vest og nord- 
foreløpig uten hell. 
Verneforskriftene er strenge!
Vi setter pris på at de legger ut 
oppdatert info om 
løypekjøring i deres områder 
vintersesongen

Vipps nr 1227 Innført	i	2017/2018. Innbetaling kr. 393.- i 2020

Kart Idag	henvises	til	
UT.NO	og	
hjemmesiden	vår.		

NYESTE	KART	FOR	
TRILLEMARKA-
ROLLAGSFJELL 
KART	NO.	2824-	VARENR.	
2015				Kr.	239,00.		(2019) 
Her	er	tegnet	inn	stier	og	
skiløyper	i	1:50000	
målestokk..

Sigdal kommune 
reviderte i 2021 sine 
egne kart og ba om 
gjennomgang og forslag 
til oppdatering fra 
lokale lag og 
hytteforeninger i 
kommunen.

Arbeidsmøte 27.mai Kart og skjemaer ble sendt inn 
før sommeren.Vi ser i ettertid 
at våre innspill og 
oppdateringer er tatt tilfølge

Informasjonsbrosjyre Enkel «hjemmelaget» 
brosjyre ligger i 
plexiglassboks på 
vedboden ved veibok. 

Etterfylles jevnlig.  
Styret ønsker å supplere med 
enkle kart.

Oppgave/	
aktivitet

Løsning/	
forklaring

Status
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Fiskeforeningen Mer samarbeide 
mellom 
Hytteforeningen og 
Fiskeforeningen. 
Fiskeforeningen har 
nå  våre medlemslister

Avtroppende styremedlem 
Roy Andersen fortsetter som 
kontaktperson. Gjennom flere 
møter fikk man 25% rabatt på 
fiskekort . Takk for innsatsen, 
Roy!

Veistyret Vi viderefører det 
gode samarbeidet.	

Styret	opplever	at	
hytteeierne	er	fornøyd	med	
brøytingen	på	veien.	Veldig	
bra	med	oppdatering	på	
Facebook!	
Styret	har	ikke	hatt	møter	
med	veistyret	i	siste	periode.

Facebook Kommunikasjons-
plattform for alle som 
er interessert i og 
benytter området. 

Fungerer fint- til nytte og 
glede for mange!  
Pr.17.2.20 har gruppen 337 
medlemmer. 
(Pr. 28.7.21 har vi 465 
følgere!)

Felles		
arrangementer

Sopptur	21.september 14 personer møtte frem ved 
Moslundtjern . Takk til våre 
soppkyndige medlemmer som 
bidrar til trygg og god fangst. 

Øvrige dugnader: 
1) Mye toppbrekk og 

nedfall over den 
skiltede stien fra 
Grunntjenn til 
Steinsfjellet. 

2)  Gloppen og 
sittebenken 
Grunntjenn Nord

Et omfattende 
manuellt arbeide i 
bratt terreng. 
Flere befaringer i 
forkant 

Forsterking- 
reparasjon

Familien Aurstad ryddet opp i 
kaoset gjennom flere helger. 
Tilslutt finpuss på stien og 
merking. Stor takk! 

Takk til Skinnes som 
registrerte behovet og fikset 
det!

Oppgave/	
aktivitet

Løsning/	
forklaring

Status
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Knut Olav Furuseth     Astrid Løken Nordgård 

Styreleder      Sekretær
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